
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag  28 januari 2014, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis te 
Middenbeemster.

Aanwezig:
De heer P.C. de Waal voorzitter
De heer C.J. Jonges griffier
De heer M. Bakker BPP
De heer N.C.M. de Lange BPP
Mevr. B.A.C. JonkDe Lange BPP 
Mevr. R.H. Uitentuis BPP
De heer A.N. Commandeur CDA
De heer L.D.J. Fabriek CDA (aanwezig vanaf punt 8)
De heer J.C. de Wildt CDA (aanwezig bij de punten 1 t/m 7)
Mevr. A.M.J. Segers D66
De heer G.J.M. Groot D66
De heer J.W.T. Smit D66 (aanwezig vanaf punt 12)
De heer H.W.E.Ö. Heijmans D66 (aanwezig bij de punten 1 t/m 11)
Mevr. C. van den Berg PvdA
Mevr. E.J. HelderPauw VVD 
De heer W.J. van Twisk VVD

Op uitnodiging aanwezig :
De heer H.N.G. Brinkman (burgemeester
De heer J.R.P.L. Dings (wethouder)
De heer G.H. Hefting (wethouder)
De heer J.C. Klaver (wethouder)
Mevr. E. KroeseVrolijks (gemeentesecretaris)

Afwezig met kennisgeving
De heer L.J.M. Schagen  BPP 
De heer W. Zeekant VVD

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het 
college, de aanwezigen op de publieke tribune en de kijkers thuis welkom. De heren 
Schagen en Zeekant hebben bericht van verhindering gedaan.

2. Kennismaking met de leden van de Kinderraad.
De leden van de Kinderraad maken kennis met de raads en commissieleden.

3. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.
Er hebben zich geen insprekers aangemeld..
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5. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 10 december 2013.
De commissie stelt deze besluitenlijsten ongewijzigd vast. 
Naar aanleiding van de besluitenlijst vraagt de heer De Lange naar de acties op enkele 
vragen die hij op 10 december heeft gesteld.

6. Vragen aan portefeuillehouder H.N.G. Brinkman. 
Op een vraag van de heer De Wildt antwoordt de burgemeester dat 2014 een overgangsjaar 
is als gaat om alcoholbeleid. De gemeente gaat in gesprek met horecaondernemers en 
verenigingen. Als er wat te melden valt dan hoort u van ons, aldus de burgemeester.
Op de vraag van de heer De Lange of over het afbreken van het G7 ganzenakkoord, 
ambtelijk overleg met de provincie heeft plaatsgehad deelt hij mede dat hij op bestuurlijk 
niveau zal aandringen op actie.
De burgemeester deelt mee, dat de ervaringen met de ambtelijke samenwerking met 
Purmerend vanaf 1 januari over het algemeen positief zijn. Er wordt hard gewerkt om de 
problemen met de website op te lossen. Op het speciale emailadres voor burgers om 
ervaringen met de ambtelijke samenwerking te melden, is tot nu toe slechts 1 reactie 
ingekomen. 

7. Voorstel tot het delegeren van de bevoegdheid tot het aanwijzen van het ‘huis der 
gemeente’ (als trouwlocatie).
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.

8. Vragen aan portefeuillehouder G.H. Hefting.
De heer De Lange vraagt opnieuw om actie richting provincie ten aanzien van de toepassing 
van de Natuurbeschermingswet. Wethouder Hefting komt hier op terug na gehouden 
bestuurlijk overleg met de provincie. Hij zegt de heer De Lange toe om op korte termijn na te 
gaan of de STORLregeling ook door de milieustraat van Purmerend kan worden toegepast.
Tenslotte merkt hij desgevraagd op, dat de gesprekken met Marees over verplaatsing van 
het benzinestation nog niet tot een haalbare oplossing hebben geleid.

9. Vragen aan portefeuillehouder J.C. Klaver.
Wethouder Klaver zegt in antwoord op een vraag van mevr. Van een Berg, dat hij de 
commissie op de hoogte houdt van ontwikkelingen rond verhuur van het gemeentehuis.
Op een vraag van de heer Commandeur laat hij weten, dat het onderwerp ‘Aanblik locatie 
Zuiddijk/A7” in het eerstvolgende overleg met het hoogheemraadschap opnieuw aan de orde 
komt.  Op vragen van de heer Groot zegt hij geen actie van de provincie NoordHolland te 
verwachten wat betreft afboeken van grondwaarden. Hij denkt binnenkort nadere 
mededelingen te kunnen doen over de plannen van vervoeronderneming EBS.
Naar aanleiding van vragen van de heer De Lange noemt hij argumenten voor wijziging van 
buslijn 129. Over de bebording (inrijverbod voor vrachtauto’s) op de Wormerweg is reeds 
contact opgenomen met het hoogheemraadschap.  
Mevr. Jonkde Lange vraagt om z.s.m. na 19 maart een informatiebijeenkomst over de 
bibliotheek te beleggen. Wethouder Klaver neemt dit op in het overdrachtsdossier voor de 
nieuwe raad.

10. Brief van wethouder Klaver over afsluiting voor gemotoriseerd niet
bestemmingsverkeer van een gedeelte van de Oostdijk in Zuidoostbeemster.
Wethouder Klaver gaat in op vragen en opmerkingen van de leden Commandeur, Groot, 
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Bakker, Van Twisk en Van den Berg.. 
Hij deelt mee, dat de effecten van afsluiting van de Oostdijk als het gaat om verkeersaanbod 
en rijsnel worden geëvalueerd. Hij gaat met het hoogheemraadschap in gesprek over de 
rechten en plichten ten aanzien van de wegberm. 

11. Vragen aan portefeuillehouder J.R.P.L. Dings.
Wethouder Dings beantwoordt vragen van de leden Van den Berg en Segers over fraude 
met uitkeringen door een echtpaar. De gemeente heeft hiervan geleerd. De schade is voor 
rekening van de gemeente Beemster.
Op een vraag van de heer De Lange antwoordt hij, dat hij de hoop op aanleg van glasvezel 
in het buitengebied nog niet opgeeft.

12. Voorstel om in te stemmen met het Beemster beleidskader, zoals omschreven in 
de notitie “Beemster beleid Veranderen in het maatschappelijk domein”.
De wethouders Dings en Klaver gaan in op vragen en opmerkingen van de leden Segers, 
Jonkde Lange, HelderPauw, Van den Berg en Commandeur.
Na de toezegging van wethouder Dings, dat het college de opmerkingen over de status van 
de notitie ter harte zal nemen kan de commissie zich met het voorstel verenigen.
Enkele fracties zullen bij de stemming in de raadsvergadering een stemverklaring afleggen.

13. Voorstel om toestemming te verlenen voor het aangaan van de 
‘Gemeenschappelijke regeling samenwerking decentralisaties sociale domein’
Wethouder Dings en mevr. Kroese Vrolijks gaan in op de vragen en opmerkingen van de 
leden  Jonkde Lange, HelderPauw, Van den Berg , Commandeur en Segers.
Na de toezegging van wethouder Dings, dat hij de geuite zorgen met zijn collega’s in de 
regio gaat bespreken en dat hij de raad zorgvuldig bij het proces zal betrekken, kan de 
commissie zich met het voorstel verenigen.
Enkele fracties zullen bij de stemming in de raadsvergadering een stemverklaring afleggen.

14. Bepalen welke agendapunten geagendeerd moeten worden als Apunt voor de 
raadsvergadering op 28 januari 2014 en als B of Cpunt voor de raadsvergadering op 
18 februari 2014.
De punten 7, 12 en 13 worden als Apunten aangemerkt. 

15. Ingekomen stukken.
De vraag van mevr. HelderPauw over het principeverzoek van de Beemster Ruiters komt op 
een ander moment terug. 

16. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en 
bedrijven).
Er zijn geen mededelingen.

17. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
De heer Commandeur heeft een verzoek gekregen van de Beemster Ondernemer. Zijn de 
fracties bereid om deel te nemen aan een openbare debatavond? Afgesproken wordt om 
hierop terug te komen in de commissievergadering op 18 februari 2014.
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18. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 22.25 uur.
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